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TennCare Diaper Benefit
WHAT YOU NEED TO KNOW ABOUT THE

NEED HELP WITH TENNCARE?
Call TJC to speak to a friendly expert for free help with new or renewal
TennCare/CoverKids applications, or scan the code and we’ll call you!

(615) 255-0331
info@tnjustice.org
www.insureourkids.org 

a program of This post is supported by the Centers for Medicare and Medicaid Services (CMS) of the U.S. Department of Health and Human Services (HHS) as part of a financial
assistance award totaling $1,030,200 with 100 percent funded by CMS/HHS. The contents are those of the author(s) and do not necessarily represent the official views of,

nor an endorsement, by CMS/HHS, or the U.S. Government.

TennCare and CoverKids members under the age of
two qualify for up to 100 diapers a month at no cost.

Diapers are available at participating pharmacies across the state.
You can find a participating pharmacy at TN.gov/TennCare/diapers.
You don’t need a prescription; simply present your child’s pharmacy
ID card at the counter. If your child is a newborn without a card, the
pharmacy can use the mother’s pharmacy ID card or Social Security
number.
TennCare will cover popular diaper brands and offer a variety of
diaper types to meet your family’s needs. For more information on
diaper brands and types, visit TN.gov/TennCare/diapers.
Your pharmacy may not stock all the brands covered or have a
stocked supply of your preferred brand. You may want to call your
pharmacy ahead of time.
There is no cost or copay. 

Key Information about the benefit
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اظات تنكير ميزة حفَّ
ما تحتاج لمعرفته حول 

هل تحتاج مساعدة في تأمين
اتصل بTJC للتحدث إلى خبير للحصول على مساعدة مجانية بشأن تقديم طلب اوتنكير؟

تجديد تنكير/كفركيدز أو قم بمسح الرمز وسنتصل بك! 

(615) 255-0331
info@tnjustice.org
www.insureourkids.org 

a program of يتم دعم هذا المنشور من قبل مراكز الرعاية الطبية والخدمات الطبية )CMS( التابعة لوزارة الصحة والخدمات الإنسانية الأمريكية )HHS( كجزء من جائزة المساعدة المالية التي يبلغ إجماليها 1,030,200 دولار

ا من CMS/HHS أو حكومة الولايات المتحدة. أمريكي بتمويل 100 بالمائة من CMS/HHS. المحتويات خاصة بالمؤلف )المؤلفين( ولا تمثل بالضرورة وجهات النظر الرسمية أو تأييدً

الأعضاء الحاصلين على تـأمين تنكير أو كفركيدز والذين تقل أعمارهم عن

عامين مؤهلون للحصول على ما يصل إلى 100 حفاظة شهرياّ دون أي تكلفة

 الحفاظات متوفرة في الصيدليات المشاركة في جميع أنحاء الولاية. يمكنك العثور على
TN.gov/TennCare/diapers صيدلية مشاركة على الموقع الإلكتروني

لا تحتاجين إلى وصفة طبية للإستفادة من هذه الميزة. ما عليك سوى تقديم بطاقة
الصيدلية الخاصة  بطفلك عند الشباك. إذا كان طفلك حديث الولادة وليس لديه بطاقة،

فيمكن للصيدلية استخدام بطاقة صيدلية أو رقم السوشيال الخاص بالأم.

يغطي تأمين تنكير العالمات التجارية الشهيرة للحفاظات ويقدم مجموعة متنوعة من

أنواع الحفاظات لتلبية احتياجات أسرتك. لمزيدٍ من المعلومات حول العالمات التجارية
.diapers/TennCare/gov.TN للحفاظات وأنواعها، تفضلي بزيارة الموقع الكتروني

قد لا توفر صيدليتك جميع العلامات التجارية المشمولة بالتغطية أو قد لا يكون لديها
اً.  مخزون من علامتك التجارية المفضلة . قد ترغبين في الاتصال بالصيدلية مسبق

تقدم الميزة بدون تكلفة أو مشاركة في السداد.

معلومات أساسية حول الميزة


